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Požadavek vznesený na schůzi Osadního výboru Skalice.

OV podporuje požadavek vedení místní školy na odkoupení a rekonstrukci bývalé samoobsluhy na 
víceúčelový sportovní sál. Vzhledem k narůstajícímu počtu žáků a blízkosti školského zařízení tento 
návrh podporujeme. Budova je již několik let opuštěna a nevyužita, hyzdí centrum obce. Majitel o 
chátrající objekt nejeví zájem, neudržovaný je i okolní pozemek. Nemovitost se stává nebezpečnou 
svému okolí.

V reakci na Vámi zaslaný podnět osadního výboru Skalice Vám za investiční odbor zasílám následující 
stanovisko:

Investiční odbor doporučuje před dalšími úvahami o budoucnosti zmiňovaného objektu kontaktovat 
majitele a zjistit jeho ochotu spolupracovat s městem na možném prodeji (pronájmu, výpůjčce…) 
Následně doporučujeme prověřit současný technický stav objektu včetně dalších zařízení (přípojky, 
příjezdové a obslužné komunikace) 
Rovněž doporučujeme upřesnit požadavky budoucího uživatele, které budou mít dopad jak na 
majetkoprávní, investiční a následně i provozní stránku projektu.
Na základě provedení výše uvedeného bude teprve možno zpracovat odpovídající investiční záměr, 
který po schválení vedením města může investiční odbor dále rozpracovat.

Zpracoval: Ing. Basel


